印中经贸科技合作峰会邀请信
 
我很荣幸地邀请阁下出席2010年3月26日在北京举办的印中经贸科技合作峰会。出席此次峰会的成员有印度IT界的领军企业，如塔塔咨询公司、维布络信息科技有限公司、印度萨蒂扬有限公司、HCL， 印度国家信息学院、简柏特公司等。此次峰会旨在扩大印中双边经贸合作。 
我诚挚地邀请阁下出席此次峰会，具体细节如下。我们期待您的答复。 
苏洁生
印度驻华大使
二〇一〇年三月二十二日 
2010 印中经贸科技合作峰会
2010年3月26日
中国 北京
会议地点：北京市东长安街1号东方广场东方君悦大酒店LG层君悦宴会厅

电话：8610-65109505        传真：8610-65109508

     主办单位：印度驻华大使馆 

支持单位：
中国机电产品进出口商会（CCCME）

印度国家软件和服务协会(NASSCOM) 

中国软件行业协 会(CSIA)
印度工业联合会（CII）

印度中国经济文化促进会 (ICEC)

 

作为当今世界增长最快的两大经济体，印度和中国被视为21世纪的变革推动者，并将在某方面推动和改变现行的全球经济秩序。有许多的因素—地理、文化和经济等将两大文明古国结合在一起。印度和中国是当今世界两个最大的发展中国家和新兴经济体，两国已是外商直接投资，兼并收购和研发的主要枢纽。中国和印度之间的贸易也保持了这一势头，2008年中国成为印度最大的贸易伙伴，双边贸易额达到520亿美元。现在两国正致力于在2010年实现双边贸易额达到600亿美元的目标。印度和中国在IT领域成绩卓越，各有秋色。中国是卓越的硬件制造商，而印度已成为全球离岸外包的首选目的地。两国间的IT合作和伙伴关系随着一部分印度软件企业和IT服务公司在中国的投资以及他们和中国领军企业的合作而变得更加紧密。 

“2010印中经贸科技合作峰会”在印度工业联合会（CII）、印度国家软件和服务协会(NASSCOM) 和中国机电产品进出口商会（CCCME）的支持下，由印度驻华大使馆主办，目的在于扩大两国的经贸合作，更致力于促进两国日益增长的经贸关系的平衡。利用这一独特的平台，两国的企业和组织可以充分挖掘双方IT行业潜在的商机并加以充分的利用。同时，由于其对印中双边贸易的贡献，该平台将成为致力于促进印中双边经贸合作的成功典范。
 
日程安排
	时间
	活 动

	0930 – 1000 hrs
	签到

	1000 – 1005hrs   
	印度驻华大使馆商务处一等秘书高志远先生 致欢迎辞

	1005 – 1015 hrs    
	印度驻华大使馆苏杰生大使 致辞

	1015 – 1025 hrs     
	中国工业和信息化部副部长 致辞

	1025 – 1040 hrs    
	印度国家软件和服务协会主席索姆*米塔尔先生 演讲：
《将大企业做强：印度信息工业及中国企业怎样从中获取商业价值》

	1040 – 1100 hrs   
	茶 歇

	1100  – 1105 hrs
	印度信息工业短片介绍

	1105 – 1120 hrs
	塔塔咨询公司亚太区执行副总裁及区域经理吉立加＊潘德先生 演讲：
《印度信息技术公司的附加值》

	1120 – 1130 hrs
	成都威普罗公司总经理苏驰拉＊里尔女士 演讲：《合作的机遇》

	1130 – 1330 hrs 
	午 餐

	1330 – 1430 hrs  
 
	分组讨论：在华印度公司的经验与挑战
简柏特公司 亚洲区首席执行官 Mitsuru Maekawa 演讲
印度萨蒂扬公司大中华区 总裁 Raghavendra Tripathi 演讲
中国用户企业（华为公司）演讲－待定
苏司兰能源（中国）公司首席执行官 Paulo Fernando Suares 演讲
小组讨论协调员：毕马威中国外包管理合伙人 梁慧宁 女士 演讲 

	1430 – 1445 hrs 
	印度国家信息学院 中国区总裁 Prakash Menon先生 演讲

	1445 –1500hrs
	印孚瑟斯技术（中国）有限公司 首席运营官 V.Rangarajan 先生 演讲

	1500 –1515hrs
	塔塔金融服务集团总裁 N.G. Subramaniyam 先生 演讲 ：《 银行业，金融服务业及保险业》

	1515-1530hrs 
	印度HCL技术公司 中国公司总裁 P.Thimmaiah 先生 发言

	1530 – 1545 hrs
	茶 歇

	1545 – 1730 hrs 
	中印企业一对一交流

	1730 – 1735 hrs 
	印度国家软件和服务协会主席索姆*米塔尔先生做 会议总结，致闭幕词

	 
	


 
EMBASSY OF INDIA
BEIJING
 
 
Invitation for the India – China Business and Technology Co-operation Summit 2010
 
 
I am very pleased to invite you to the India-China Business and Technology Cooperation Summit 2010 which is being held in Beijing on March 26, 2010. The meeting will see the participation of India’s leading Information Technology (IT) Companies like TATA Consultancy Services (TCS), WIPRO, INFOSYS, CUMMINS, HCL, Mahindra Satyam, GENPACT, NIIT etc. This summit reflects our determination to explore greater opportunities for cooperation between businesses of our two countries. 
 
I hope that your company will find it convenient to depute two officials to attend this meeting.  The details of the event are placed below. We look forward to your response. 
 
 
 
(Dr. S. Jaishankar)
February 26, 2010
India – China Business and Technology Co-operation Summit 2010
 
 
Date:  Beijing, China(26 March 2010 
 
Venue: Grand Ball Room, Grand Hyatt Beijing, 1 East Chang An Avenue, Beijing 100738, China, 
P: 86.10.6510.9505 F: 86.10.6510.9508
 
Organized by: Embassy of India, Beijing
 
Supported by: Confederation of Indian Industry (CII), National Association for Software and Services Companies (NASSCOM), China Software Industry Association (CSIA), China Chamber of Commerce for Import and Export of Machinery & Electronics Products (CCME), India-China Economic and Cultural Council (ICEC) and China Council for International Investment Promotion (CCIIP)

 
India and China, two of the world’s ancient civilizations, have emerged as two of the fastest growing economies in the world. Being described as the change agents of the 21st century, the nations are expected to drive and in some ways transform the prevailing global economic order. Besides being the fastest growing economies in the world, both nations have emerged as major hubs for Foreign Direct Investment (FDI), Mergers and Acquisitions and R&D and have been drawing Foreign Institutional Investors by the droves. Trade between India and China has also kept up with this momentum and China became India’s largest trading partner in year 2008, when bilateral trade reached US$ 52 billion. Both nations are now working towards achieving the trade target of US$ 60 billion by 2010. India and China are making their mark in the IT sector; while China has excelled in the hardware manufacturing arena, India has become the preferred destination for global offshore outsourcing. IT cooperation and partnership between the two countries are also on an upswing, with a number of Indian software and services companies investing in China and entering its relationships with leading Chinese enterprises. 
 
The India – China Business and Technology Co-operation Summit 2010 organized in Beijing is a tribute not only to the fast expanding relationship between China and India, it is also a key plank to catalyze this growing equation. Using this unique platform, organizations in both countries can learn more about the business opportunities that exist within the IT domains of the countries and how they can be tapped.  At the same time, this platform can also showcase the success stories of India and China, which have managed to contribute towards bilateral trade between the nations. 
 
PROGRAM
	Time
	Activity

	0930 – 1000 hrs
	Registration

	1000 – 1005hrs   
	Welcome note by Nagaraj Naidu, First Secretary (E&C) Embassy of India, Beijing

	1005 – 1015 hrs    
	Speech by the Indian Ambassador to China H.E. Dr.  S. Jaishankar

	1015 – 1025 hrs     
	Speech by Vice Minister, Chinese Ministry of Information Technology 

	1025 – 1040 hrs    
	Making great enterprises…better: The Indian IT industry and how it can be leveraged by the Chinese enterprises for business benefits by Som Mittal – President, NASSCOM

	1040 – 1100 hrs   
	BREAK – TEA/COFFEE

	1100  – 1105 hrs
	Video on India’s IT Industry

	1105 – 1120 hrs
	Value Add by Indian IT Companies by Girija Pande, Chairman, Asia Pacific, TATA Consultancy Services (TCS)

	1120 – 1130 hrs
	“Opportunities for Collaboration” by Suchira Iyer, General Manager, Wipro, Chengdu 

	1130 – 1330 hrs 
	LUNCH 

	1330 – 1430 hrs  
	Panel Discussion: Experiences and Challenges of Indian Companies in China
-      Mitsuru Maekawa, CEO, Genpact Asia 
-      Raghavendra Tripathi, Head of Greater China, Mahindra Satyam
-      1 speaker from Chinese User Enterprise (Huawei) - TBD
-      Paulo Fernando Suares, CEO, Suzlon Energy, China  
-      Ning Wright, Partner in Charge, KPMG China – Moderator for the Panel Discussion

	1430 – 1445 hrs 
	Speech by Prakash Menon, President, NIIT, China 

	1445 – 1500 hrs
	Speech by V. Rangarajan, Chief Operating Officer, Infosys, China

	1500 – 1515 hrs
	Speech on “Banking, Financial Services and Insurance” by N.G. Subramaniyam, President TCS FS Group

	1515 – 1530 hrs
	Speech by P. Thimmaiah, Head, HCL, China

	1530 – 1545 hrs
	TEA BREAK

	1545 – 1730 hrs 
	Structured One to One business meetings between Indian and Chinese companies

	1730 – 1735 hrs 
	Wrap up of the Summit and Closing remarks by President NASSCOM, Som Mittal 


 
 
…………………………………………………………………….…………………….…………………..
CONFIRMATION FORM
 
[PLEASE CONFIRM PARTICIPATION BY MARCH 24, 2010]
 
India – China Business and Technology Co-operation Summit 2010
 
TO
 
Embassy of India
Economic & Commercial Wing,
1 Ritan Dong Lu
Beijing 100600
Ph: 86-10-6532 3291
Fax: 86-10-6532 5148
	Name and address of the Company
	            

	Participant 1 
	 Name:
Designation:
Tel:

	Participant 2
	Name:
Designation:
Tel:
 


 
…………………………………………………………………….…………………………………………..
